

New Release - July 2023

GEN 23819	1 CD	Europe: Highprice
EAN: 4260036258196	Digipak	UK: £9.00
Label: GENUIN classics	Total Time: 71'54	US / Canada: Highprice
		Asia: Highprice



Schubert Winterreise

Pianoforte part arranged for cor anglais
and string trio

Florian Götz, baritone
Grundmann-Quartett

Unique Selling Points: - Novel tonal palette through instrumentation of cor anglais and string trio
- Special attention was paid to the texts by Wilhelm Müller
- Arrangement already received great acclaim by the audience at concerts and reviews

Tracklist

01-12 Winterreise Op. 89, D 911 – Erste Abtheilung Franz Schubert (1797–1828)
13 Andantino aus Sonate A-Dur für Klavier, D 959 Franz Schubert (1797–1828)
14-25 Winterreise Op. 89, D 911 – Zweite Abtheilung Franz Schubert (1797–1828)



Schubert Winterreise / GEN 23819

On their new GENUIN CD, baritone Florian Götz and the musicians of the Grundmann-Quartett dare to present well-known works in new contexts: they perform Franz Schubert's moving „Winterreise“ in a version in which the vocal part is accompanied by English horn and string trio. Exciting chromatic worlds open up, and the moods of the individual songs take on new plasticity and tremendous expressive power. The subtle arrangement by Eduard Wesly, the uniquely personal baritone voice of Florian Götz, and the nuanced tonal mixtures of woodwind and strings all contribute equally to this

Bekanntes in neue Kontexte rücken, das wagen der Bariton Florian Götz gemeinsam mit den Musiker:innen des Grundmann-Quartetts auf ihrer neuen GENUIN-CD: Sie musizieren Franz Schuberts bewegende „Winterreise“ in einer Fassung, bei der die Singstimme von Englischhorn und Streichtrio begleitet wird. Spannende Farbwelten öffnen sich, die Stimmungen der einzelnen Lieder erhalten eine neue Plastizität und ungeheure Ausdruckskraft. Dazu tragen gleichermaßen das subtile Arrangement von Eduard Wesly, die persönlich geführte Baritonstimme von Florian Götz und die differenzierten Klangmischungen von Holzblasinstrument und Streichern bei.
